



KORUNKY PLÁŠŤOVÉ 41000

Usnadňují modelaci korunek nejrůznějších tvarů a velikostí. Jejich hladký povrch usnadňuje opracování korunky po odlití, takže celková úspora času při konstrukci spalitelných modelů představuje více než 50 %. Při použití artikulatorů znamenají předtvarů funkční zlepšení a přispívají ke zjednodušení práce zubního technika.

Sortiment představuje dvacet tvarů pro zuby 3-7 každého kvadrantu ve čtyřech velikostech (A – největší, D – nejmenší), jedna krabička obsahuje 30 korunek jednoho tvaru a velikosti.

JACKET CROWNS 41000

They simplify modelling of crowns various forms and sizes. Their smooth surface make more easy the manufacturing after casting, so that the whole savings of time is more than 50%. There are 20 forms of teeth for teeth from 3-7 quadrant in four sizes (A - is the biggest, D - is the smallest), one box contains 30 crowns from one form and size.

Коронки жакетные

Они облегчают моделирование коронок самых различных форм и размеров. Их гладкая поверхность облегчает обработку коронки после отливки, в результате чего общая экономия времени при конструировании сжигаемых моделей составляет более 50 %. При использовании артикуляторов заготовки означают функциональное улучшение и способствуют упрощению работы зубного техника. Ассортимент представляет собой 20 форм зубов 3-7 каждой четверти четырех размеров (А – самый большой, Д – самый малый), одна коробочка содержит 30 коронок одной формы и одного размера.



KORUNKY FAZETOVÉ 42000

Usnadňují práci a šetří v průměru o 10 % materiál při konstrukci fazet. Použitím předtvarů je zajištěna lepší retence akrylátových nebo kompozitních hmot.

Sortiment představuje 24 tvarů pro zuby 1-6 každého kvadrantu ve 4 velikostech, jedna krabička obsahuje 30 korunek jednoho tvaru a velikosti.

VENEER CROWNS 42000

They simplify work and save about 10 % of material in the frame of veneers. Using wax preformed veneer crowns enables better retention of acrylic and composite materials. There are 24 forms for teeth are 1 - 6 quadrant in 4 sizes, one box contains 30 crowns from one form and size.

Коронки фасетные

Они облегчают работу и экономят материал в среднем на 10 % при конструировании фасеток. Использование заготовок обеспечивает лучшее удерживание акрилатных или композитных веществ. Ассортимент представляет собой 24 формы зубов 1-6 каждой четверти четырех размеров, одна коробочка содержит 30 коронок одной формы и одного размера.



MEZIČLENY 43000

Umožňují velmi rychlou konstrukci můstku, zejména zrychlují opracování okluzních plošek. Jejich použitím dostává voskový model vysokou technickou úroveň. Sortiment představuje 24 tvarů pro zuby 1-6 každého kvadrantu ve 4 velikostech, jedna krabička obsahuje 30 korunek jednoho tvaru a velikosti.

PONTICS 43000

They enables very quick framework of bridges, makes more quick manufacturing of surfaces.

There are 24 forms for teeth from 1 - 6 quadrant in 4 sizes. One set contains 30 pontics from one form and size.

Промежуточные элементы 43000

Они дают возможность быстрой конструкции мостовидных протезов, особенно ускоряется обработка окклюзионных поверхностей. При их использовании восковая модель получает высокий технический уровень. Ассортимент представляет собой 24 формы зубов 1-6 каждой четверти четырех размеров, одна коробочка содержит 30 коронок одной формы и одного размера.